



Studierådsmötesprotokoll 2023-03-01

Närvaro:	Mikolaj Sinicka	Studierådsordförande
	Filip Wilke	Vice Studierådsordförande
	Julia Blomgren	Sekreterare, Studierådet
	Valter Bergstrand	Årskursrep D1
	Jesper Lundqvist	Årskursrep D2
	Victor Mikkelsen	Årskursrep D2
	Alexander Bartosik	Årskursrep C3
	Madeleine Berild	Studentrepresentant, Programledning
	Jakob Sinclair	Studentrepresentant, Institutionsstyrelse, cs
	Märta Holmquist	
	Ernst Padron	
	Andreas Bartilson	
	Axel Svensson	

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Mikolaj Sinicka förklarade mötet öppnat kl 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Godkännande av Dagordningen Mötet **beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §4 Föregående Mötesprotokoll Mötet **beslöt**
att godkänna protokoll från 2023-02-22
- §5 Information från Externa Representanter Madeleine Berild har varit på lunchmöte med programledningen. De snackade om att förbättra studenternas attityden till studierna. Ett exempel som Madeleine framförde var att ändra på tankesättet att studenter ska hoppa över en tenta för att lägga fokus på andra tentor. Även C:arnas mattesituation togs upp och planer för workshop. Workshopen kommer att vara 3/4 17-20. Både iDét och köket är bokat. Planeringsmöte för praktiska detaljer kommer att vara fredag eftermiddag.
- Axel Svensson nämner att nu går det att nominera till ValFM, alltså poster till kåren. Finns information på TLTH.se. Tipsa och nominera!
- §6 Avslutade kurser Inget att nämna.
- §7 Pågående kurser
 - C1: Mycket sorgligt ingen David eller ersättnings-David här :(



- D1: Fotoniken och pfk:n går mot sitt slut. De flesta har haft alla labbar i fotoniken. Studenterna tycker att det är bra med obligatoriska moment, såsom quiz och labbar, i fotoniken. Pfk:en har en sista labb denna vecka och en inlämningsuppgift till nästa vecka. I Uaps:en ligger en del back och det kommer finnas restlabbar nästa läsperiod.

- C2: I hållbarhetskursen går ingen på föreläsningarna, men annars är den ganska ok. Pvg:en börjar nå ett slut och den går bra för de flesta.

Även Datorsäkerheten går mot sitt slut. Det är dock mycket att göra i kombination med pvg:en. Det är labbar, projekt och quiz. Tråkigt med quizen är att de flesta inte lär sig något från de och istället brute-forcardem. Axel Svensson inflikar att kursen tidigare fått kritik att den börjar väldigt långsamt för att sedan bli väldigt mycket arbete. Madeleine Berild nämner att det är en ny person som håller i kursen och förhoppningsvis till nästa gång kommer han våga göra ändringar i den. Märta Holmquist nämner även att det är korta deadlines. Det är bra att ge konstruktiv feedback till kursansvarig.

- D2: Pvg:en närmar sig ett slut. En del tycker att den borde varit på tisdagen istället för måndagen. Klagomål som också dykt upp är att Ulf skickar mail mitt i natten och sätter konstiga deadlines. Funktionsteorin fungerar bra. Sista duggan i datorteknik är nu på fredag. Tredje campuslabben i datorteknik var väldigt svår.

- C3: Webproggen är givande. Projektet är stort, men det funkar ändå då det inte är så mycket att göra annars. React är kul.

- D3: Det som nämnts tidigare.

- Övriga årskurser: Optimeringen är svår.

Internet inuti rullar på. Det är flexibelt med redovisningar och hjälpen är bra när eleverna väl får tag i den.

I Kravhantering är de redovisning av projektet i veckan och sista inlämningen är i helgen. Det är en "hands-on"-kurs och beroende på kunden kan den var väldigt givande.



- §8 Likabehandlingsplanen Styrelsen har pratat med trivselrådet för att skapa en ny likabehandlingsplan. Mikolaj har skickat ut den nya likabehandlingsplanen på SRD-kanalerna. Planen finns även på engelska. Möte med trivselrådet ska hållas relativt snart.
- Det är lite frågor kring de två första punkterna. Punkterna handlar om vad universitet erbjuder de som behöver extra stöd. Exempel på extrastöd är förlängd skrivtid. Det är även viktigt att studenter är medvetna om den hjälp som finns. Tanken är att framföra dessa punkter tydligt genom Discord och SRD-sidan på Dsek-hemsidan.
- Diskussion uppkommer ifall första meningen i visionen borde vara en del av ett åsiktsdokument. Mötet kommer fram till att meningen har sin plats i SRD:s likabehandlingsplan.
- Det finns även en likabehandlingsplan för sektionen som helhet och den inkluderar många fler punkter.
- Mötet godkänner likabehandlingsplanen med en mindre ändring.
- §9 Övergång till Discord Mikolaj Sinicka framför ett förslag att köra en testperiod fram till första april där all viktig SRD-information enbart skickas ut via Discord och därefter utvärderar mötet hur det gick.
- Ett tips är att sätta på notiser i SRD-kanalerna och även att alla tar sig tiden att gå igenom vilka kanaler de vill ha notiser ifrån.
- Jakob Sinclair framför en fundering kring att ha en öppen kanal för SRD., då alla medlemmar i Dsek får gå på möten och representera sin studiesituation.
- SRD-chatten kommer finnas kvar i messenger.
- Mötet godkänner förslaget.
- Mikolaj Sinicka kommer skriva i båda chattarna angående byte. Mikolaj kommer även ansvara för skapandet av nya kanaler i Discord.
- §10 Valärenden och nomineringar Följande personer valdes till Funktionär inom SRD:
- Jesper Lundqvist
 - Ernst Padron.
- då Jesper Lundqvist kommer vara C2 representant.
- då Ernst Padron har varit med på fyra Studierådsmöten.
- §11 Entledigande av funktionärer Ingen att entlediga.



§12 Övrigt

Pluggkvällarna räknas som två SRD-möten. Märta Holmquist förelår att de borde räknas som tre möten. SRD måste ta hänsyn till budgeten därav räknas de som två möten.

Kårheltidarna står och snackar på campus just nu för de som har frågor.

Påminnelse: Pluggkväll nästa vecka och pluggpub nästa onsdag.

Beställning av tröjor kommer att ske på torsdag. De går att lösa hoodies för de som inte har tröjpost.

Pluggkvällen i måndags gick bra. Dock blev det många vitlökar över. Över 40 portioner serverades. 2/3 anmälda kom och hämtad sin mat.

Det är pluggkväll på måndag med Aktu. Aktusfunkisar kommer att hjälpa till att laga mat då.

Pluggpub på onsdag kommer ha folk från SRD i baren. CEQ-drink kommer finnas. Handledare från fördjupningskursen i programmeringen har kontaktas angående att närvara på puben.

Fyll dig med CEQ- Filip aka ansvarsfulle vice Studierådsordförande.

Mötet kom fram till att årskurrepresentanterna ska skriva årskurs på sina tröjor.

§13 Veckans Haiku:

*Idyllic mountain
suddenly perfect ceq roars
at the old panda*

§14 OFMA

Studierådsordförande Mikolaj Sinicka förklarade mötet avslutat kl 12:56.

Vid protokollet

Justeras

Julia Blomgren
Sekreterare

Mikolaj Sinicka
Studierådsordförande